Parish News (January 12, 2025)

Parish Pastoral Council Meeting

To-day (Jan., 12) Parish Pastoral Council Meeting to be held at 1:00pm in Conference Room, all representatives please come to the meeting on time.

Chinese New Year's Mass

January 29 (Wed.,) is the 1st day of the Lunar New Year, a Mass will be held at 11:00 am in main Church to celebrate Chinese New Year, all are welcome to participate.

Mandarin Marriage Enrichment Camp

The 13th Mandarin Marriage Enrichment Weekend Camp will be held from May 17 to 19, 2025. This weekend camp will be hosted by the Chinese Martyrs Church. This weekend camp is a valuable opportunity for couples to learn how to build and improve their relationships in daily life through love-based communication skills in a positive manner. Through this opportunity, couples can have a private space to share each other's feelings, hopes, fears, happiness and frustrations, and talk in a positive and sincere attitude to make their marriage happier. Therefore, the talk is not a place for retreat and problem solving, but is specially designed for couples who are willing to make their marriage life more perfect, whether they have just got married or have been married for many years. In the weekend camp, each participating couple only needs to focus on sharing, discussing and talking with their partner alone, and there is no need to share with others during the entire activity. Although this Camp is formed and originated from Catholicism, people of other religions or no religion are also welcome to participate.

Camp location : The Valley of Mother of God Christian Retreat Centre: 953376 - 7th Line EHS, Mono, Ontario. L9W 6E8

Cost: Cdn. \$500.00 per couple and \$100 per Children (5-18 years old) Contact: Lin Yun Fa 416-312-2589 or Huang Chunfeng 416-418-7236.

堂区报告

堂区牧民议会会议

本主日 (1 月 12 日) 堂区牧民议会于下午 1:00 时在会议室举行,请各代表准时出席。

庆祝农历新年弥撒

1月29日(星期三)为农历新年大年初一,上午11:00在大教堂举行感恩弥撒庆祝农历新年,请教友齐来参与。

国语夫妇恳谈周末营

第十三届国语夫妇恳谈周末营将于 2025 年 5 月 17 日至 19 日举行。本届周末营将由中华殉道圣人堂乐馨会主办。〔夫妇恳谈会〕是一个提供夫妇以积极的态度去学习如何在日常生活中,透过基于爱的沟通技巧去建立及改善彼此关系的宝贵机会。借着这个机会,夫妻俩能够有一个私人的空间,分享彼此的感受、希望、恐惧、快乐和失意,在积极和真诚的态度中交谈,使婚姻更美满。因此,恳谈会不是退省、解决问题的地方,而是特别为那些愿意使自己婚姻生活更完美的夫妇而设,无论刚结婚或结婚多年的都适合。在周末营中每对参加的夫妇,只须专注与自己的伴侣单独分享讨论和谈心,而在整个活动中无须与别人分享。虽然夫妇恳谈会是源自于天主教,但其他宗教或无宗教的人士也欢迎参加。

周末营地址: The Valley of Mother of God Christian Retreat Centre: 953376 - 7th Line EHS, Mono, Ontario. L9W 6E8

费用(加币):包括两晚三日食宿:每对夫妇 \$500 元;孩童(5-18 岁) 每位\$100 元 联络人:林会长 416-312-2589 或 黄春凤 416- 418-7236。

堂區報告

堂區牧民議會會議

本主日(1月12日)堂區牧民議會於下午1:00時在會議室舉行,請各代表準時出席。

慶祝農曆新年彌撒

1月29日(星期三)為農曆新年大年初一,上午11:00在大教堂舉行感恩彌撒慶祝 農曆新年,請教友齊來參與。

國語夫婦懇談週末營

第十三屆國語夫婦懇談週末營將於2025年5月17日至19日舉行。本屆週末營將由中華殉道聖人堂樂馨會主辦。〔夫婦懇談會〕是一個提供夫婦以積極的態度去學習如何在日常生活中,透過基於愛的溝通技巧去建立及改善彼此關係的寶貴機會。藉著這個機會,夫妻倆能夠有一個私人的空間,分享彼此的感受、希望、恐懼、快樂和失意,在積極和真誠的態度中交談,使婚姻更美滿。因此,懇談會不是退省、解決問題的地方,而是特別為那些願意使自己婚姻生活更完美的夫婦而設,無論剛結婚或結婚多年的都適合。在週末營中每對參加的夫婦,只須專注與自己的伴侶單獨分享討論和談心,而在整個活動中無須與別人分享。雖然夫婦懇談會是源自於天主教,但其他宗教或無宗教的人士也歡迎參加。

週末營地址: The Valley of Mother of God Christian Retreat Centre: 953376 - 7th Line EHS, Mono, Ontario. L9W 6E8

費用(加幣):包括兩晚三日食宿: 每對夫婦 \$500 元; 孩童 (5-18 歲) 每位\$100 元 聯絡人:林會長 416-312-2589 或 黃春鳳 416- 418-7236。